
                                   Protokół Nr III/ 2010 
                                   z przebiegu III sesji Rady Miejskiej w Choszcznie 
                                   która odbyła się 21 grudnia 2010r. w sali narad 
                                   Ośrodka Sportowo Wypoczynkowego 
                                   w Choszcznie przy ul. Sportowej Nr 1. 
 
 
W sesji uczestniczyło 20 radnych. Skład ustawowy Rady wynosi 21 radnych. 
Radni nieobecni usprawiedliwieni: 

1. p. Nahorski Piotr 
 
Porządek sesji: 

1. Otwarcie obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Miejskiej. 
3. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 
- druk nr 7 w sprawie zatwierdzenia wyboru przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu, Zdrowia i Spraw Socjalnych, 
- druk nr 8 w sprawie zatwierdzenia wyboru przewodniczącego Kom misji Budżetu i 
Finansów, 
- druk nr 9 w sprawie zatwierdzenia wyboru przewodniczącego Komisji Aktywizacji 
Gospodarczej, Budownictwa, Inwestycji i Gospodarki Przestrzennej, 
- druk nr 10 w sprawie zatwierdzenia wyboru przewodniczącego Komisji Wsi, Rolnictwa 
i Ochron y Środowiska, 
- druk nr 11 w sprawie zatwierdzenia wyboru przewodniczącego Komisji Gospodarki 
Komunalnej, Mieszkaniowej i Bezpieczeństwa Publicznego, 
- druk nr 12 w sprawie zatwierdzenia wyboru przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 
- druk nr 13 w sprawie zatwierdzenia zmian do POM Piasecznik na lata 2010-2017, 
- druk nr 14 w sprawie zatwierdzenia zmian do POM Zwierzyń na lata 2010-2017, 
- druk nr 15 w sprawie zatwierdzenia zmian do POM Stary Klukom na lata 2010-2017, 
- druk nr 16 w sprawie zatwierdzenia zmian do POM Raduń na lata 2010-2017, 
- druk nr 17 w sprawie zatwierdzenia zmian do POM Korytowo na lata 2010-2017, 
- druk nr 18 w sprawie zatwierdzenia zmian do POM Smoleń na lata 2010-2017, 
- druk nr 19 w sprawie zatwierdzenia zmian do POM Wardy na lata 2010-2017, 
- druk nr 20 w sprawie zatwierdzenia zmian do POM Straszewo na lata 2010-2017, 
- druk nr 21 w sprawie zatwierdzenia zmian do POM Kołki na lata 2008-2015, 
- druk nr 22 w sprawie zatwierdzenia zmian do POM Sulino na lata 2010-2017, 
- druk nr 23 w sprawie zatwierdzenia zmian do POM Rzecko na lata 2008-2016, 
- druk nr 24 w sprawie wyrażenia zgody na zawar4cie porozumienia między Gminą 
Barlinek a Gminą Choszczno, 
- druk nr 25 w sprawie utworzenia wydzielonych rachunków dochodów dla gminnych 
oświatowych jednostek budżetowych, 
- druk nr 26 w sprawie zmian w budżecie na rok 2010, 
- druk nr 27 w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej określającego 
wyjazdy służbowe Przewodniczącego Rady Miejskiej, 
- druk nr 28 w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie, 
- druk nr 29 w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Choszczno z 
organizacjami pozarządowymi na rok 2011, 
- druk nr 30 w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 
interdyscyplinarnego ds. przeciwdziałania przemocy w rodzinie, oraz szczegółowych 
warunków jego funkcjonowania, 



- druk nr 31 w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Choszczna Roberta Adamczyka. 
4. Rozpatrzenie skargi p. Sławomira Stecyka na działalność Burmistrza. 
5. Sprawozdanie Burmistrza Choszczna z pracy miedzy sesjami i wykonania uchwał Rady 
Miejskiej. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Wolne wnioski i informacje. 
8. Zakończenie sesji. 
 
Przebieg sesji: 
p. Bogusław Szymański Przewodniczący Rady o godzinie 14.oo otworzył obrady III sesji 
Rady Miejskiej w Choszcznie. 
Na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach bierze udział 20 radnych, co 
upoważnia Radę do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad wyznaczył radnego  pana Kazimierza Czapiewskiego. 
    Pan Przewodniczący przedstawił radnym porządek sesji jaki otrzymali w zawiadomieniu o 
terminie i miejscu sesji. 
O zmianę  porządku sesji wnosił p. Burmistrz zgłaszając dodatkowy projekt uchwały na 
druku 32 w sprawie  zabezpieczenia zobowiązań kredytowych ChTBS sp. z o o w Choszcznie 
poręczonych przez Gminę Choszczno po druku 31, projekt uchwały był analizowany w czasie 
posiedzeń Komisji. Innych zgłoszeń o zmianę  porządku sesji nie było. 
- dodatkowy projekt na druku 32 radni przyjęli 20 głosami ”za”. Cały porządek sesji wraz z 
dodatkowym drukiem został przyjęty przez 20 radnych. 
    W punkcie drugim ustalonego porządku – radni przyjęli bez odczytywania protokół z II 
sesji Rady Miejskiej 20 głosami „za”. 
     W punkcie trzecim  sesji – radni rozpatrywali projekty i podejmowali uchwały: 
- na druku nr 7 w sprawie zatwierdzenia wyboru Pana Stefana Szemlija na przewodniczącego 
Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Socjalnych: radni na posiedzeniu Komisji 
wybrali na przewodniczącego p. Stefana Szemlija. W trakcie sesji nikt uwag do projektu nie 
zgłaszał. Radni uchwałę podjęli 20 głosami „za”, przy obecnych 20 radnych na Sali.  
Nr uchwały III/19/2010. 
- druk nr 8 w sprawie zatwierdzenia wyboru p. Tomasza Gębarskiego na przewodniczącego 
Komisji Budżetu i Finansów: członkowie komisji  na posiedzeniu  wybrali przewodniczącego 
komisji p. Tomasza Gębarskiego. Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. Uchwała została 
podjęta 19 glosami „za”, 1 wstrzymującym, przy obecnych 20 radnych na Sali. 
 Nr uchwały III/20/2010. 
- druk nr 9 w sprawie zatwierdzenia wyboru p. Kazimierza Czapiewskiego na 
przewodniczącego Komisji Aktywizacji Gospodarczej, Budownictwa, Inwestycji i 
Gospodarki Przestrzennej – radni uchwałę bez dyskusji podjęli 20 głosami „za”, przy 
obecnych 20 radnych na Sali. Nr uchwały III/21/2010. 
- druk nr 10 w sprawie zatwierdzenia wyboru Jerzego Miładowskiego na przewodniczącego 
Komisji Wsi, Rolnictwa i Ochrony Środowiska – radni nie podejmowali dyskusji na sesji. 
Uchwała została podjęta  19 głosami „za”, 1 wstrzymującym, przy obecnych 20 radnych na 
Sali. Nr uchwały III/22/2010. 
- druk nr 11 w sprawie zatwierdzenia wyboru  Mirosława Jędrowskiego na przewodniczącego 
Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Bezpieczeństwa Publicznego – radni 
dyskusji nie podejmowali. Uchwała została podjęta 18 głosami „za”, 2 wstrzymującymi, przy 
obecnych 20 radnych na Sali. Nr uchwały III/ 23/2010. 
- druk nr 12 w sprawie zatwierdzenia wyboru p.Marioli Kołodko na przewodniczącą komisji 
Rewizyjnej radni podjęli 16 głosami „za”, 4 wstrzymującymi, przy obecnych 20 radnych. 
 Nr uchwały III/24/2010. 



- druk nr 13 w sprawie zatwierdzenia zmian do POM Piasecznik na lata 2010-2017 
przedstawił p. Burmistrz uzasadniając zmianą zapisów szczegółowych wg  rozporządzenia 
Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi. Dyskusji nad projektem uchwały nie podejmowano. 
Uchwała została podjęta 20 głosami „za”, przy obecnych 20 radnych. 
 Nr uchwały III/25/2010. 
- druk nr 14 w sprawie zatwierdzenia zmian do POM Zwierzyn na lata 2010-2017 przedstawił 
p. Bur mistrz z uzasadnieniem jak w poprzedniej uchwale. Radni dyskusji nad projektem nie 
podjęli. Uchwała została podjęta 20 głosami „za”. Nr uchwały III/26/2010. 
- druk nr 15 w sprawie zatwierdzenia zmian do POM Stary Klukom na lata 2010-2017 
przedstawił p. Burmistrz z uzasadnieniem jak w uchwale na druku 13. Dyskusji nad 
projektem nie podjęto. Uchwała została podjęta 20 głosami ”za”, przy obecnych 20 radnych. 
Nr uchwały III/27/2010. 
- druk nr 16 w sprawie zatwierdzenia zmian do POM Raduń na lata 2010-2017 przedstawił p. 
Bur mistrz z uzasadnieniem jak przy druku 13. Radni dyskusji nad projektem nie podjęli. 
Uchwała została podjęta 20 głosami „za”, przy obecnych 20 radnych. 
 Nr uchwały III/28/2010. 
- druk nr 17 w sprawie zatwierdzenia zmian do POM  Korytowo na lata 2010-2017 
przedstawił p. Burmistrz z uzasadnieniem jak przy druku 13. Dyskusji nad projektem nie 
podjęto. Uchwała została podjęta 20 glosami „za”, przy obecnych 20 radnych.  
Nr uchwały III/29/2010. 
- druk nr 18 w sprawie zatwierdzenia zmian do POM Smoleń na lata 2010-2017 przedstawił 
p. Burmistrz z uzasadnieniem jak przy druku 13. Również dyskusji nad projektem nie 
podjęto. Uchwała została podjęta 20 glosami „za”, przy 20 radnych na Sali. 
 Nr uchwały III/30/2010. 
- druk nr 19 w sprawie zatwierdzenia zmian do POM Wardyn na lata 2010-2017 przedstawił 
p. Burmistrz z uzasadnieniem jak przy druku 13. Radni nie podjęli dyskusji. Uchwała została 
podjęta 20 glosami „za”, przy obecnych 20 radnych. Nr uchwały III/31/2010. 
- druk nr 20 w sprawie zatwierdzenia zmian do POM Stradzewo na lata 2010-2017 
przedstawił p. Burmistrz z uzasadnieniem jak poprzednio. Radni podjęli uchwałę 20 głosami 
„za”, przy obecnych 20 radnych. Nr uchwały III/32/2010.  
- druk nr 21 w sprawie zatwierdzenia zmian do POM Kołki na lata 2008-2015 przedstawił p. 
Bur mistrz z uzasadnieniem jak poprzednio. Radni uchwałę podjęli 20 glosami „za”, przy 
obecnych 20 radnych. Nr uchwały III/33/2010.  
- druk 22 w sprawie zatwierdzenia zmian do POM Sulino na lata 2010-2017 przedstawił p. 
Burmistrz z uzasadnieniem jak poprzednio. Radni uchwałę podjęli 20 głosami „za”, przy 
obecnych 20 radnych. Nr uchwały III/34/2010. 
- druk nr 23 w sprawie zatwierdzenia zmian do POM Rzecko na lata 2008-2015 przedstawił 
p. Burmistrz z uzasadnieniem jak poprzednie projekty. Radni uchwałę podjęli 20 głosami 
„za”, przy obecnych 20 radnych. Nr uchwały III/35/2010. 
- druk nr 24 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia miedzy Gminą Barlinek a 
Gminą Choszczno przedstawił p. Burmistrz: Gmina podpisała porozumienie z inną Gminą 
pokrycie kosztów dotacji dla przedszkola niepublicznego, do którego uczęszcza jeden uczeń 
naszej gminy, ponieważ obowiązek edukacji przedszkolnej wynika z ustawy o systemie 
oświaty. Dyskusji nad projektem radni nie podjęli. Uchwała została podjęta 20 glosami „za”, 
przy obecnych 20 radnych. Nr uchwały III/36/2010. 
- druk nr 25 w sprawie utworzenia wydzielonych rachunków dochodów dla gminnych 
oświatowych jednostek budżetowych przedstawił p. Burmistrz uzasadniając  potrzebą 
wnioskodawców wykazanych w załączniku nr 1 i 2 do uchwały. Ustawa o finansach 
publicznych pozwala na gromadzenie dochodów na wyodrębnionym rachunku. 



Dyskusji radni nie podejmowali nad projektem uchwały. Uchwała została podjęta 20 głosami 
„za”, przy obecnych 20 radnych. Nr uchwały III/37/2010. 
  - druk nr 26 w sprawie zmian w budżecie na rok 2010 przedstawiła p. B.Król Skarbnik 
Gminy , zgłosiła autopoprawkę w § 4 ust.2 z zapisem na  ”budowa  kanalizacji teletechnicznej 
przy jeziorze Klukom”, w załączniku nr 7 zmieni się  poz.121 i 129 . 
Przedłożona uchwała jest porządkującym dokumentem  planowanych kwot po stronie 
dochodów jak i wydatków przewidywanego wykonania roku budżetowego 2010. 
    W dyskusji : 
 pani Kasior  pytała o załącznik nr 7 i zapis  na przyszłe lata dotyczące budowy budynku 
socjalnego. Zapisana jest kwota  prawie 5 mln zł  i     kubatura budynku ok.1200 m2 na 
działce nr 190/2 na ulicy Staszica.  Jeżeli doliczymy jeszcze wartość gminnej działki 
budowlanej wówczas koszt budowy  metra kwadratowego będzie wynosić ok.4.700 zł. 
p. Burmistrz wyjaśnił, że w wyniku przetargu nie został wyłoniony wykonawca 
więc załącznik jest nieaktualny. Pani Kasior w dalszej dyskusji zapytała, że skoro nie będzie 
budowy budynku to dlaczego dziś nie wniesiono autopoprawki. Następnie powróciła do 
uchwały z czerwca br i zapisu zobowiązań na lata 2011- 2021 dot. budowy budynku 
komunalnego, pytając czy budowany będzie budynek socjalny czy komunalny, nadto dziś 
radni otrzymali nieaktualny załącznik,     dalej pytała co jest wobec tego aktualne. 
p. Burmistrz  wyraził zdziwienie dot. dyskusji nad uchwałą czerwcową. 
Pani Kasior podała, że nigdy nie głosowała za taką kwotą na mieszkania socjalne, bo 
zdziwienie budzi  kwota wyjściowa 4 700 zł za 1m 2 i to budzi zdziwienie, stąd pytanie czy to 
będą dwa budynki socjalny i komunalny, ponieważ w uchwale z czerwca 2010r. przyjęto 
zapis o budynku komunalnym. 
p. Burmistrz podał, że ten temat nie jest tematem dzisiejszych obrad. 
 p. Szczęsny  zaznaczył, że jednak należałoby zrobić dziś korektę budżetu. 
Pani Skarbnik wyjaśniła, że ten projekt uchwały jest tylko dokumentem porządkującym, 
natomiast każda pozycja budżetu będzie rozliczana w sprawozdaniu rocznym. 
p. Burmistrz dodał, że jeśli inwestycje nie zostaną wykonane to zapisy załącznika się zmienią, 
a kosztorys inwestorski odzwierciedla zapis w budżecie.  
p. Szczęsny zapytał, czy na dzisiejszej sesji nie należałoby przesunąć tych środków. 
p. Burmistrz podał, że korekty zostaną wykonane , teoretycznie można by, ale przedstawiony 
projekt uchwały porządkuje pewne punkty, jakie przedstawiono radnym. 
p. Kasior    dodała, że załącznik inwestycyjny jest integralną częścią uchwały budżetowej  
( zapis jest w pkt.5 uchwały). 
Dalszej dyskusji nad projektem nie prowadzono. 
- uchwała w sprawie zmian w budżecie na rok 2010 radni przyjęli 18 głosami „za”,  
2 wstrzymującymi, przy obecnych 20 radnych. Nr uchwały III/38/2010. 
- druk 27 w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej określającego 
wyjazdy służbowe Przewodniczącego Rady Miejskiej przedstawił p. Przewodniczący Rady, 
uzasadniając wymogami  rozporządzenia Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji. 
Uwag do projektu nie zgłoszono. Uchwała została podjęta 20 głosami „za”, przy obecnych 20 
radnych. Nr uchwały III/39/2010. 
- druk 28 w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie przedstawił 
p. Burmistrz uzasadniając nowelizacją ustawy o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie , do 
tej pory zadanie wykonywane było przez OPS, obecnie przejmuje  Urząd. Uwag ani dyskusji 
nad projektem nie było. Uchwała została podjęta 20 glosami „za”, przy obecnych 20 radnych. 
Nr uchwały III/40/2010. 
- druk 29 w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Choszczno z organizacjami 
pozarządowymi na rok 2011 przedstawił p. Burmistrz. Uzasadnił to wymogami ustawowymi, 
corocznie program współpracy jest proponowany Radzie do zatwierdzenia, projekt określa 



zakres współpracy w zakresie realizacji zadań sfery publicznej należących do zadań Gminy. 
Nadto zadania znajdują się w ramach przyjętego budżetu na rok 2011. 
Radni uwag do programu nie wnieśli. Uchwała została podjęta 18 głosami „za”, 2 
wstrzymującymi, przy obecnych 20 radnych. Nr uchwały III/41/2010. 
- druk nr 30 w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 
interdyscyplinarnego ds. przeciwdziałania przemocy w rodzinie, oraz szczegółowych 
warunków jego funkcjonowania przedstawił p. Burmistrz z autopoprawką  w § 2 na zapis 
„ odwołanie członka zespołu następuje w wyniku utraty pracy w instytucji delegującej”, oraz 
w § 5 skreśla się słowo  „w budynku”. Dyskusji nad uchwałą nie podejmowano. 
Uchwałę radni podjęli 20 głosami „za”, przy obecnych 20 radnych. Nr uchwały III/42/2010. 
- druk nr 31  w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Choszczna Roberta Adamczyka 
przedstawił p. Przewodniczący Rady w imieniu projektodawców. 
W dyskusji p. Paweł Nahorski podał, że gdy przedstawiona uchwała zostanie podjęta, 
wówczas wynagrodzenie Burmistrza będzie mniejsze o 1 tys zł od Prezydenta Warszawy. 
 W budżecie Gminy nie zaplanowano środków na wzrost wynagrodzeń w jednostkach 
organizacyjnych. 
Pani Kasior zapytała w jakiej pozycji składnika wynagrodzenia można by zwiększyć gdyby 
radni chcieli podwyższyć wynagrodzenie. P. Przewodniczący  odpowiedział, że stawki 
wynagrodzenia zostały przyjęte maksymalne, a dla pani Kasior podał, że na posiedzeniu 
Komisji o tym informował, na co pani Kasior – ma prawo pytać na komisjach i na sesji. 
Radni uchwałę podjęli 16 głosami „za”, 3 przeciwnymi i 1 wstrzymującym, przy obecnych 20 
radnych. Nr uchwały III/43/2010. 
- druk 32 w sprawie zabezpieczenia zobowiązań kredytowych ChTBS sp. z oo w Choszcznie 
poręczonych przez Gminę Choszczno przedstawiła pani Skarbnik, uzasadniając tym , że 
aktualnie bank wnosi o dodatkowe zabezpieczenie w postaci hipoteki zwykłej i kaucyjnej na 
nieruchomościach gminy. 
W dyskusji pani Kasior pytała o koszty wyceny majątku potrzebnej do ustalenia hipoteki, 
pani Skarbnik podała, że  jest to kwota 400 zł. P.Kasior podała, że jest to następna uchwała 
świadcząca o sytuacji finansowej Gminy. 
Uchwałę radni podjęli 15 głosami „za”, 4 wstrzymującymi, przy obecnych 20 radnych. 
Nr uchwały III/44/2010. 
     W punkcie czwartym sesji – radni rozpatrywali skargę p. Stecyka na działalność 
Burmistrza: p. Przewodniczący Rady zaproponował przekazanie skargi do rozpoznania dla 
Komisji Rewizyjnej. 
Radna p. Kasior podnosiła, że skarga wpłynęła do Rady we wrześniu i poprzednia Komisja 
Rewizyjna wypracowała projekt uchwały w tej sprawie. P. Przewodniczący wyjaśnił, że 
poprzednia kadencja zakończyła się, jest ciągłość władzy, dlatego obecna Rada temat musi 
zakończyć. 
p. Kasior uważa, że na dzisiejszej sesji Rada winna już podjąć uchwałę w sprawie załatwienia 
skargi. 
Wyjaśnień udzielił p. Kalina: w tym przypadku racje ma Przewodniczący Rady jest to  
dyskontynuacja Fakt, że jest ciągłość władzy, a zebrane materiały przez poprzednią Komisję 
mogą posłużyć nowej Radzie. Co do terminu, podał że są to terminy instrukcyjne, a 
demokracja też kosztuje… 
 O przekazaniu skargi do Komisji Rewizyjnej zagłosowało 12 radnych, 6 wstrzymało się. 
    W punkcie piątym: sprawozdanie Burmistrza z pracy między sesjami i wykonania uchwał 
Rady Miejskiej, p. Przewodniczący poinformował, że zarządzenia i uchwały Burmistrza są w 
biurze Rady, jak również na stronie PIBu Gminy. 
    W punkcie szóstym: 



- p. Szczęsny pytał o jakość naszej wody, pojawiły się pogłoski o bakteriach w wodzie,  o 
informacji nt sprzedaży działki na ulicy Promenada 2, wg BIP wartość działki ok.600 tys zł. 
Odpowiedział p. Andriaszkiewicz Zastępca Burmistrza. że dochodzą niepokojące głosy nt 
jakości wody, ale zapewnił, że są one nieprawdziwe. Z wodą nic się nie dzieje. 
Odnośnie działki udzieli wyjaśnień po sprawdzeniu. 
- p. Roman Czapiewski podkreślił, że  wystarczy pójść do marketu by przekonać się co 
kupują  mieszkańcy, „zawsze wodę”. 
p. Adriaszkiewicz zaznaczył, że woda jest chlorowana wg wskazań Sanepidu. P. Paweł  
Nahorski pytał czy zostały określone przyczyny dla których woda musi być chlorowana. 
p. Kasior stwierdziła, że miasto nie ma szczęścia, bo ma wodę chlorowaną, ale są to pytania 
zadawane w imieniu mieszkańców. MPGK jest zobowiązane dostarczać wodę dobrej jakości, 
a woda chlorowana nie jest dobrej jakości, natomiast odpowiedź „nie wiem” nikogo nie 
satysfakcjonuje. 
- p. s.Szemlij pytał o remont dworca PKP, który już przejęła w swój zasób Gmina, kiedy 
będzie remontowany itd. Odpowiedział p. Andriaszkiewicz, że na razie sprząta dworzec 
MPGK, Gmin a poczyniła zabiegi o środki zewnętrzne na remont obiektu.  
- p. Roman Czapiewski pytał, czy będą lepiej odśnieżane chodniki i ulice w mieście, p. 
Andriaszkiewicz odpowiedział, że są obecnie kłopoty z solą mimo złożenia zapotrzebowania 
przez spółkę w terminie, rozpatruje się ewentualność wywozu śniegu . 
- p. Paweł Nahorski w nawiązaniu do „wyrzutni na Placu Vitosa o czym była mowa na 
poprzedniej sesji zapytał czy już podjęte zostały jakieś działania. P. Andriaszkiewicz podał, 
że zgodnie z planem zagospodarowania owo urządzenie wybudowano właśnie zgodnie z 
planem, natomiast tor saneczkowy przewidziany jest w innym miejscu. 
p. Przewodniczący Rady podnosił temat odśnieżania zatoki autobusowej w Radlicach, 
ponieważ autobus nie dojeżdża i nie ma kto dowozić dzieci do szkoły. 
- p. Szczęsny powrócił do tematu zagospodarowania Miejskiej Góry z poprzedniej sesji – p. 
Andriaszkiewicz odpowiedział, że udzieli pisemnej informacji. 
p. Paweł Nahorski podał, że jest etap projektowania, etap realizacji, a dziś pan Burmistrz 
informuje, że sprawdzi i udzieli odpowiedzi… dodał, że każda zmiana planu kosztuje…  
p. Andriaszkiewicz dodał, że Wydział Budownictwa przygotuje temat  zagospodarowania 
Miejskiej Góry, który zostanie przekazany radnym. 
   W punkcie siódmym – 
p. Przewodniczący poinformował radnych o treści pismo RIO z zaleceń pokontrolnych,  z 
którym szczegółowo radni mogą zapoznać się w biurze Rady, i  piśmie Wojewody o 
wszczęciu działania nadzorczego  w sprawie uchwały taryfy na wodę. 
 
Wobec wyczerpania porządku sesji, p. Bogusław Szymański zakończył obrady III sesji Rady 
Miejskiej w Choszcznie, dziękując wszystkim za udział. 
Sesja została zakończona o godzinie 15.40. 
Protokołowała D.Bobik 
 
 
                                                                                         Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
                                                                                            Bogusław Szymański 


